
Čakanka, n. o.  

 

Prosím o zaslanie propozícií na Zoborský Silvestrovský Beh Osadou 

Slovanov na rok 2017. 

Posledné dva ročník som neabsolvoval zo zdravotných dôvodov.  

Na tento beh mám len tie najkrajšie spomienky. Vo svojej kategórii som 

11x vyhral, 9x som bol druhý, 3x tretí a raz som bol siedmy, keď bola kategória 

45 až 54 ročných. V roku 2000 som tento beh vyhral celkove ako 44 ročný. 

V roku 2012 som odbehol tento beh 2x, najskôr vo veteránskej kategórii a potom 

aj v hlavnej kategórii.  

1.11. som začal 40. bežeckú sezónu.  

Za tie roky som absolvoval množstvo pretekov na Slovensku aj 

v zahraničí. Pre mňa je behom číslo 1 a mojou srdcovou záležitosťou ZSB OS. 

Vynikajúca organizácia, príjemní ľudia, ktorí rozumejú behu a fantastická 

atmosféra robí tento beh veľkým. 

Teším sa na jubilejný 30. ročník. 

Prajem celému organizačnému výboru a členom Čakanky pevné zdravie. 

 

 


